
Na pobudo terenskega odbora »Trg revolucije« sta KK
SZDL Gradišče in Komisija za kulturo pri svetu KS organizi-
rala razpravo o predlogu programa RTV Ljubljana za leto
1982.

Razprave so se udeležili Božo Kovač, direktor televizije
Ljubljana, Btaž Lavrič, direktor TOZD radio Ljubtjana, člani
predsedstva KK SZDL, predstavniki družbenopolitičnih or-
ganizacij, člani sveta KS in predstavniki šol z območja KS
Gradišče.

Predlog programa je predstavil dr. Danilo Pokorn, pred-
sednik Komisije za kulturo pri svetu KS.

V razpravi so prisotnl poudarlli pozitivno vlogo radia In
televizije kot množičnega informacijskega medija, podali
pa so tudi vrsto predlogov, pobud, ugotovitev in pripomb, ki
naj biprispevale kizpopolnitviprograma. Ugotoviliso, daje
na radiu in televiziji še premaio sistematičnih oddajo naro-
dni obrambi, clvilni zaščiti in samozaščiti, kl naj bi na
nevsiljiv način vzbujale pozornost gledalcev ozlroma po-
slušalcev. Tako bi občanom njihova vsebina prešla vmeso
in kri, da bi znali ukrepati v kritičnih situacijah.
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Kratke in nevsiljive oddaje naj bi gledalce in poslušalce
vzgajale tudi k varčevanju z vodo in energijo in k čuvanju
okolja.

Prav tako bi morali več govoriti o odnosih med Ijudmi, o
sosedski pomoči in dobiti tudi več poročil In pojasnjevanja
o delovanju delegatskega sistema.

Izrazili so željo, da bi bilo v radiu in na televiziji več oddaj
za otroke in mladino in naj bi v celoti posvetili še več
pozornosti vsebini teh oddaj, kl bl lahko pomagale vzgajati
in vplivale tudi na dostojno vedenje mladih Ifudi, kl ga s
prikazovanjem grobosti in nasilja ne bomo dosegll.

Ugotovili so, da Izbor filmov na televlziji tudl lahko vpliva
na posnemanje med mladimi, vendar bi bila trditev, daje to
edini vzrok deviadf, nevzdržna. Še bo/J pomembno je, kaj
prispevajo starši, šola, družba in celotno okolje. Televizijski
in radijski program pa lahko prispevata k humanim odno-
som med Ijudmi.

Velike pohvale so bile deležne oddaje, kl širijo obzorje,
kot so »Studio bo 17«, »Rezervirano za« in poglobljene
razprave o določeni tematiki, prav tako tudi hitro reagiranje
ob aktualnih dogodklh.

Glede glasbenega programa so bili prisotni mnenja, naj
bo glasba med govornim programom pestra in različnih
zvrsti. Partizanska pesem pa naj ne bi bila na sporedu le ob
proslavah in praznikih, ampak naj bi jo vključili v redni
program bolj pogosto. Glede vrzell, ki obstaja med resno
glasbo in ekstremnimi pojavi, so prisotni menili, da bilahko
pomagala radio in televizija, če bl uvedla lažji žanr, n. pr.
musical, ki bi zajemal snov Iz domačih tem.

Vzvezi z reklamami, ki so nujne, so prisotni menili, da bi
so morali izogibati takim, kiprikazujejo izumetničeno življe-
nje in lažni standard.

Ob zaključku razprave je Božo Kovač odgovorilprisotnim
na vprašanja in prlpombe ter dal vrsto pojasnil o delovanju
televizije pa tudi o težavah, ki nastopajo pri pripravi in
realizaciji programov. A.Ž.


